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Kære Finn Rudaizky 
 
Tak for din henvendelse fra den 23. oktober 2020 til Teknik‐ og Miljøforvaltningen vedr. altaner. Jeg svarer på din 
henvendelse, da den vedrører mit ansvarsområde i forvaltningen. 
 
Du har bedt om at få oplyst, hvilke ejendomme, der har fået byggetilladelse til at opsætte altaner i henhold til de 
gældende altanretningslinjer, som ikke ville kunne få byggetilladelse til de samme altaner i henhold til de nye 
altanretningslinjer, som er i høring i øjeblikket.  
 
Alle byggeansøgninger behandles efter en konkret vurdering. Det er derfor ikke muligt at oplyse, hvem der kunne ‐ 
eller ikke kunne ‐ få byggetilladelse til en altan uden faktisk at behandle sagerne. Vi har derfor ikke mulighed for at 
besvare dit spørgsmål uden at begynde behandlingsprocesser af sagerne. Derudover kan altan‐sager ikke fremsøges 
som en selvstændig kategori i vores fagsystem. En besvarelse af dit spørgsmål vil derfor kræve en håndholdt 
optælling af sagerne, som vil kræve et meget stort træk af arbejdstid fra de medarbejdere, som har ansvar for 
byggesagsbehandling.  
 
Jeg sender dig for god ordens skyld link til bilaget(begge er bilag i sagen: Forslag til nye retningslinjer for altaner, 
Teknik‐ og Miljøudvalget den 14. september 2020). 
 
Jeg beklager, at vi ikke kan besvare dit spørgsmål uden videre. Har du opfølgende spørgsmål, er du naturligvis 
velkommen til at kontakte mig igen. 
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